

PSK Kupla ry Hallituksen kokous 7/2022 Esityslista

Aika: 13.7.2022 klo 17.30

Paikka: ZOOM

- Paikalla:
 -
 - Oskari Luoma (sihteeri)
 - Eero Pollock
 - Tuomas Herlevi (Puheenjohtaja)
 - Tommi Lintilä
 - Ada Nyström
- Poissa:
 - Marianne Sola
 - Paul Närhi



Pöytäkirja

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:32

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys.

4. Ilmoitusasiat (Kaikki)

4.1.

5. Yleiset asiat (Kaikki)

5.1. AYY yhdistystukihakemus

- Madde lähettänyt hakemuksen ja sopinut AYY kanssa, että hakemuksen liitteet toimitetaan kevään ylimääräisen kerhokokouksen jälkeen. (Madde)
- Tukia on selvästi vähennetty kaikilta sidosryhmiltä. Kupla ei saanut AYY:ltä tukea tänävuonna.

5.2. Kevään toinen kerhokokous sovitaan sitten, kun 2021 pöytäkirjat on korjattu toiminnantarkastajien kommenttien mukaisesti. (Madde)

5.3. Eero hankkinut koodilukon arvotavarakaappiin (Eero)

5.4. Madde tehnyt koosteen jäsenkyselyn vastauksista ja esittelee ne kokouksessa. Kooste pöytäkirjan liitteenä. Kevään toiseen kerhokokoukseen tehdään myös oma kooste (Madde)

5.5. Kilometrikorvausten tilannekatsaus - polttoaineen hinnat nousseet + irlmelin vetolisä. Asia nostettu tg:ssä esille Utön jälkeen (Madde)



Veneen huoltoon liittyvät polttoainekulut tarkastellaan aina tilannekohtaisesti. Ero tarkastelee korotustarvetta normaaleihin kilometrikorvauksiin seuraavaan kokoukseen.

6. Jäsenet (Paul)

6.1. Uusia jäseniä:

- Tatu Saalasti (varsinainen)
- Jenni Ojala (vanha)

Hyväksyttiin molemmat uudet jäsenet

6.2. Uusille jäsenille sisäänheittotapahtumia

Keskustelua matalan kynnyksen sukellustapahtumien ja muiden tapahtumien järjestämisestä.

Uudet jäsenet ja juuri peruskurssilta valmistuneet halutaan toimintaan mukaan.

Monella peruskurssilta valmistuneella on alkukesään sovittu paljon menoja. Kesää suunnitellussa ei ollut tietoa tulevista sukellustapahtumista.

- Varustenet/varusteleka keikkaa: Ero järjestää yhteislähdön Varustenettiin ennen Utö leiriä.
- Matalia dyykkejä: Paul ja tuomas pyrkivät järjestämään matalia keikkoja lisää. Iso-Melkutin & Vetokannas ajatuksissa.

7. Talous (Eero)

7.1. Talouskatsaus 6/22 tulossa. Excel ongelmaa.

7.2. Välitilinpäätös työn alla

7.3. Heliumin hintaa nostettava. Rahis esittelee pian nousun erillisessä e kokouksessa ja käyttöön 1kk jäsenistölle ilmoituksen jälkeen.

7.4. Tuomaksella on rahaa kiinni 1 736,29€ Utön dieleseissä, joista suurin osa luottokortilla maksettu. Rahiksen kanssa keskusteltu, että kerho voisi ottaa tämän taakan väliaikaisesti itselleen, kunnes leirin laskutus on hoidettu. Sopiiko tämä myös muille? Hoituuko tämä kulukorvauslomakkeella? Vain yhdestä ostosta on kuitti. (Tuomas)

Tuomas hoitaa verkkopankista tositteet maksuista. Hallitus hyväksyy väliaikaisesti Kuplan maksavan Tuomakselle kulut Kuplan kassasta.

7.5. Hyväksyttävät laskut:

Tositteet täällä Drivessä tai linkki rivillä

no.	Laskuttaja	pvm	Summa	Comment	Hyväk syntä	Maksu	Tositteet kansiossa
1	AYY	01/06/ 2022	250.00	Kattosauna Uppopallojuhla	0	1	220601_Lasku_250,00e_AY Y_Kattosauna_562365.pdf
2	MPKK	27/05/ 2022	40.00	Sotamuseon luvat	0	1	220527_Lasku_30,00e_Sot amuseo_0003150548
3	Urheilusukelta	14/06/	68.81	MT Kouluttajakurssin	0	1	220614_Lasku_68,81e_Urh



	jat	2022		lisäkulut			eiluSukeltajat_Kouluttajakurssi_22102.pdf
4	Espoo	03/06/2022	66.50	Altaat Toukokuu (x1)	0	1	220603_Lasku_66,50_Espoo_AltaatToukokuu_224301466
5	Pekka Huhta	01/06/2022	23.15	Hapenantolaitteiden uudelleen sisustus, muovipohjat ja tarranauha	0	0	220601_Tosite_23,15e_PH_HapenantoLaukkuTarvikkeet
6	Walter Rehn	13/06/2022	35.10	3x huoltokittia kuplan vuokrapulloille	0	0	220613_Tosite_35,10e_WR_3xVenttiiliHuoltokitit
7	Sukellusluola	20/06/2022	172.00	happicellejä analysointoreihin	0	1	220620_Lasku_172,00e_Sukellusluola_HappiCellAnalysointoreihin_23095
8	Sea Safety	14/06/2022	155.70	Suodattimia kompressoreihin	0	1	220614_Lasku_155,70e_SeaSafety_ColtriSuodattimia_14357
			summa	811.26			

8. Sukellus (Tuomas)

Hallitus lähtee miettimään Olli Jarvan ehdotusta kesällä järjestettävien leirien polttoainekustannusten jakoa koskevaan ehtoukseen.

9. Koulutus ja kurssit (Paul)

10. Uppopallo (Tommi)

10.1. Kesätreenit pyörii. Lokakuussa alkaa sarja taas. Ensimmäinen hallivuoro to 18.8.

10.2. Syyskuussa mahdollinen uppopallo intro, jota mainostetaan lukuvuoden alussa olevissa tapahtumissa.

11. Veneet ja kalusto (Tuomas)

11.1. Irmeliin hankittiin uusi akku, minkä jälkeen kaikki sujui hienosti Utön leirillä. (Tuomas)

11.2. Hapenantolaitteiden päivitys. (Eero)

Kuplalle saatu uusi kokonainen hapenantolaite. Pakkosityötyöllinen annostin toisen hapenantolaukkuun on työn alla. Valmistuu kesällä.



- 11.3. Ensiapukaluston päivitys (Eero)
EA kalusto tilattu ja löytyy kammioilta / veneistä.
Ranta RJ-laukun EA kalusto vielä osina, kokoamatta. Valmistuu kesällä.
EA laukkujen päivitystä vielä pienemmillä ja pienempiin haavereihin kuuluvilla tavaroilla.
- 11.4. Hämeenlinnan sukeltajat Pioneer Multi kokeilu. (Eero)
Hämeenlinnan sukeltajat on hankkinut Pioneer Multi veneen. Samaa venettä on ehdotettu Irmelin seuraajaksi. Alustavalla kyselyllä olisivat kiinnostuneita tulemaan yhteiskeikalle Helsinkiin, jossa venettä pääsisi kokeilemaan. Kupla sponsaisi osan kuluista.
HMLSUK vene on vesillä ja sisäänajettu kesäkuun lopulla.
Pollock ehdottelee Hämeenlinnaan ajankohtaa elokuulle
- 11.5. Uudet kippari- ja lähikipparinimitykset: Tuomas Herlevi (lähikippari), Mailiina Turanlahti (kippari), Heikki Pulkkinen (lähikippari)
- 11.6. Olli Jarvasta hyväksytään vastuukippariksi päivämäärällä 13.7.2022

12. Kammio ja AD (Ada)

- 12.1. Kammion sähkölukon / avainjärjestelmän uusinta
Pulkkinen (& Liljestrand?) tehneet jotain 20-21
Ada kyselee nykytilannetta. Rahaa varataan esitystä vastaan.
Vaatimukset uudelle systeemille? Pohdintaa talkoiden sitominen avaimeen/täyttöoikeuteen
- 12.2. SUURjoulut '21 laskutustilanne - Kupla laittaa SUURjoulujen järjestäjälle laskun, summa paljonko SUURjouluista jäätiin miinukselle. Järjestäjä hoitaa karkkikeisarin kanssa loput. Eero laittaa laskun.
- 12.3. Sovitaan seuraavista Kammiotalkoista. Siivous, Pullojen laputus, tuplasetin kasaaminen. Ada sopii seuraavat kuukausitalkoot.
- 12.3.1. Kammiotalkoissa mainos omien kuivapukujen lisäämiseksi lainaus kirjastoon. QR-koodi mahdollisuus selvitetään.
- 12.4. Wappu brunssin kulujen korvaus (Madde)
Wappubrunssi ~60€. Madde selvittää kulujen korvauksen ja mille tilille kulu tulee.
- 12.5. Pohditaan kuplan sitsien / rapujuhlien järjestämiseksi telegrammista
- 12.6. Ison pullohyllyn uusinta (Eero)
Hyllykorkeudet ovat epäoptimaaliset Kammion pullohyllyssä kompressorihuonetta vastapäätä (vuokraregujen toisella puolella).
Hyllyn uudelleen rakentamalla saataisiin pullotilaa arviolta 1-2 hyllylistä.
Kustannuksia tulee puutavarasta ja pienraudasta.
Tekijöinä Jarva ja Huhta

Jarvan kommentti 12.7.2022:

millanen budjettitilanne ois jos selvitetäis paljon maksais rakentaa se iso pullohylly uusiks niin että se ois oikeesti järkevillä hyllykorkeuksilla?



Puusta rakentaisi edullisesti päädyt. Hyllyjä tarvis pari lisää ja ne maksaa jokusen verran rahaa. Ruuvit ja kulmaraudat jne. ei ois paha (jotain on kammiolla valmiiks ja sanoisin että ne ois ehkä 50€?) ja työkalut on valmiiks olemassa kaikki. Puutavara ois varmaan about 100€

Puutavaraa saattaa saada käytettyä jämäpalaa, ei tarvitse olla uutta hienoa kaupasta.

Ehdotus:

Rahis tarkastelee budjettitilannetta tarkemmin välitilinpäätöksen kanssa ja ehdottaa budjettia, n. 200€, hyllyille erillisessä e-kokouksessa.

13. Varainkeruu (Madde)

- 13.1. Madde ja Ulla keskustelleet kuplavaatetilauksesta, Ulla otti hoitaakseen.
- 13.2. Nora muuttaa, Tommi selvittää saadaanko toteutettua talkoona

14. Tapahtumat (Kaikki)



14.2. Seuraavat leirit:

- Örö - yhteisjärjestely pienellä porukalla. Toivottavasti sää sallii
- Hangon matalat - Eero järjestää
- Hangon syvät - Olli järjestää
- Södeskär/Biosukeltajat. En saanut vastausta
- Vasikkasaari - Vallilat/Ulla järjestävät.
- Idän ihmeet - Ada?
- Tornator - Järjestäjä puuttuu. Ehkä Oskari
- Finnedykkeet - Sola järjestää.

14.3. Kammioiltamia

Keskustelua ei-sukellustapahtumista. Kenties syvien kohteiden aikaan: Örö/ Hangon syvät.

15. Illu & Some (Ada)

15.1. Seuraava Illu

Tarvitaan joku auttamaan Noraa. Madde yrittää ehtiä ja ilmoittaa seuraavassa kokouksessa (7/22), mikäli aika ei riitä.

15.2. Some porukalle on tehty oma telegram ryhmächat, jonka kautta on helppoa jakaa materiaalia Kuplan sometilejä koordinoiville. Sometiimi kehittää lähestyttävämpää mallia kuvien ja materiaalin jakamiselle.

15.3. Päivityksiä ollut tiheästi Instagramin puolella, Helga ja Madde paljon mukana

15.4. Mainostetaan google-kuvakansiota tehokkaasti kesäkuussa - kesältä tulee olemaan paljon kuvia. Muistetaan tehdä kansiot tapahtumille ja jakaa kansioden linkki tapahtumien/leirien tg-ryhmässä/kuplawebissä.

- Kausi 2022 sekalaiset: <https://photos.app.goo.gl/wWE1sKi4s6rarD8m9>
- LSPK: <https://photos.app.goo.gl/a7bSkYmsvZ9USaso9>
- Pyksipyörähdys: <https://photos.app.goo.gl/pfWSoiRDDqKeK2LU7>
- Juhannusleiri 2022: <https://photos.app.goo.gl/yFLFvkvNpuG5RW4q7>
- Utö 2022: <https://photos.app.goo.gl/zcnpkDUqAYFx82R27>

16. Muut esille tulevat asiat

16.1. Lainauskirjaston ylläpito

Keskustelua lainauskirjaston roolista ja ylläpitämisestä.

Madde ja Tuomas selvittävät pyksipyörähdys-leirillä uusien jäsenten mielipidettä lainauskirjaston tarpeellisuudesta.

17. Seuraavat kokoukset

- Sovitusti lähtökohtaisesti: Joka kuun toinen keskiviikko
- Keskiviikko 10.8. klo 17:30
- Keskiviikko 14.9 klo 17.30

18. Seuraavaan Hallitus tiedottaa -viestiin

Marianne & Oskari tekevät pohjan ja kysyvät hallitukselta



- Uusi helium analysaattori
- Veneiden tilanne: Irmelin akku uusitaan, Hinkki vesillä
- Tuleva rahoitusehdotus (Paakkari)
- Kompressori: Vesitysongelmaa, tuuletin toimii taas, data ei kulje
- Uppopallokultaa
- Tulevat leiritapahtumat
- Tulevat kuukausitalkoot
- Härpäketilaus jos saadaan tulille ennen viestiä
- Ei hallivuoroja kesällä, jatkuvat 18.8.
- Suoja-alue & sotamuseon luvat

19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.49

Liitteet

Puheenjohtaja	Sihteeri
	
Tuomas Herlevi	Oskari Luoma

